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چهسریالهایخانگیمیتوانند
درتلویزیونپخششوند؟

چندی پیش پیمــان جبلی رئیس صدا و ســیما 
بر روی ایــن نکته تأکید کرد که به دیده شــدن 
سریال های نمایش خانگی و محصولات پلتفرم های 
قانون مدار کمک خواهنــد کرد حتی برخی از آنها 
که مناســب پخش از تلویزیون باشد، پس از پخش 

در پلتفرم به پخش در سیما هم خواهد رسید.
بر همین اساس، چند صباحی است در بخش های 
مختلف خبری صدا و سیما سریال هایی که از ساترا 
مجوز می گیرند به عنــوان تازه های نمایش خانگی 
معرفی و تبلیغ می شــوند. اولین سریالی که تبلیغ 
شد »سایه باز« بود.  حتی گفته می شود سکوهایی 
که موفق به اخذ مجوز از ســاترا هم می شــوند و 
 عملکــرد مناســبی دارند در شــبکه های ســیما 

معرفی شوند.
امــا در این میــان صحبتی مطرح شــد که چند 
ســریال نمایش خانگــی برای پخــش از تلویزیون 
در حال بررســی اســت. نام این ســریال ها مطرح 
نشــد اما بــازار گمانه زنی ها را داغ کــرد. برخی از 
کانال های مجازی و رســانه ها به چند نام اشــاره 
کردند از »سایه باز« و »فوفو مسافری از کامادو« تا 
 »مرداب« و »مهمونی«؛  اما هیچ کدام از این اسامی 

تأیید نشد. 
ســعید مقیســه رئیــس ســاترا در گفت وگویی 
با تســنیم دربــاره تبلیــغ و معرفی ســریال های 
نمایش خانگی و این ســریال ها چه نوع شاخصه ها 
و ویژگی هایی باید داشــته باشد که بتوانند به آنت 
تلویزیون برسند توضیحاتی داد. او گفت: ضوابط و 
مقررات محتوایی ســاترا که در ســایت اعلام شده 
ملاک عمل برای انتخاب محتواســت. نمی توان به 
صورت خاص گفت محتوایی که فلان داســتان را 
دارد؛ ما آنجا گفتیم از نظر شــاخصه های سلامت 
محتوا که خیلی حائز اهمیت اســت. چون سریال 
یــک مجموعه به هم پیوســته اســت کلیت یک 
ســریال هم باید دارای مضامین مناســب باشــد 
و هم از نظر شــکلی رعایت ضوابــط و مقررات را 
کرده باشــد. از طرفــی دارای پیام های مفید برای 
جامعه هم باشد. با این شاخصه ها بهترین محتوا به 
صداوسیما معرفی می شود هم برای تبلیغ، ترویج 
 و مشارکت و در این میان کارهایی هم برای پخش 

انتخاب می شوند. 
او افزود: ســریال هایی مطرح شد که مورد بررسی 
قرار بگیرند اما هنوز ســریالی نداریم که ســازمان 
صداوسیما پذیرفته باشد همه آنها را پخش کند. اولاً 
همه سریال ها هم کاندید نیستند چون باید بخش 
خصوصــی که تولیدکننده این آثار اســت خودش 
بخواهد ایــن اتفاق بیفتد. ســریال هایی را معرفی 
کردیم در حال بررسی اند اما یک سریال با رویکرد 
نمایش خانگی تولید شــده و اینکه در صداوســیما 
قابل پخش باشد نیازمند بررسی هم از نظر حقوقی 
و هم محتوایی است. تا به حال مصوبه ای نداریم که 
 اعلام کنند فلان سریال از تلویزیون پخش شود اما 

فرآیند برقرار است. 
مقیســه در پاســخ به ســؤالی درباره اینکه گفته 
می شــود صداوســیما می خواهد بــا پلتفرم ها کار 
مشــترکی هم داشته باشــد، افزود: در صداوسیما 
آنچنــان که ریاســت ســازمان اعــلام کردند در 
مشــارکت تولید مشــکلی نداریم، به غیر از آنکه 
ســریالی در چارچوب رســانه ملی باشــد پخش 
شــود. کما اینکه برخی از نویســندگان و طراحان 
طرحی را ارائه می کنند اول لزوماً به سکو نمی برند 
و بعــد مجــوز می گیرنــد؛ تصمیــم می گیرند به 
 صداوســیما می برند برخی هــم تصمیم می گیرند 

کار مشترک بسازند. 

ازمجوزکتابسیدمهدیشجاعی
چهخبر؟

جلسه بررســی کتاب سیدمهدی شــجاعی برای 
صدور مجوز نشر به تعویق افتاد.

چندی پیش ســیدمهدی شــجاعی در یادداشتی 
خطاب به شــورای نظارت بر کتاب وزارت فرهنگ 
و ارشاد اســلامی، نسبت به توقیف کتاب »اگر غم 
لشگر انگیزد« معترض شده بود که این موضوع در 

میان فعالان حوزه ادبیات بازتاب داشت.
در پی این موضوع، محمدمهدی اســماعیلی، وزیر 
فرهنگ و ارشــاد اســلامی درباره وضعیت صدور 
مجــوز این کتــاب، روز هفدهم آذرماه به ایســنا 
گفت: با دوســتان خود صحبت کردم و ان شــاءالله 
در هفته آتی این موضوع را به شکل حضوری جلو 
خواهیم برد. بنای ما این اســت کــه همه بزرگان 
فرهنــگ و هنر با آرامش کار خــود را انجام دهند 
امــا در عین حــال قانون هم در جــای خود قرار 
دارد. ممکن اســت در نقطه ای سوءتفاهمی شکل 
بگیــرد اما آقای شــجاعی از مفاخر فرهنگ و ادب 
با پیشــینه ای بســیار خوب و آثاری پرمخاطب در 
 حوزه ادبیات دینی هســتند و به ایشان و آثارشان 

احترام می گذاریم.
حال محمدعلــی مرادیان، مدیرکل دفتر توســعه 
کتــاب و کتابخوانــی وزارت فرهنــگ و ارشــاد 
اســلامی درباره وضعیــت کتاب »اگر غم لشــگر 
انگیزد« سیدمهدی شجاعی گفت: به دستور آقای 
اسماعیلی )وزیر ارشــاد( قرار شد جلسه حضوری 
اعضای شورای نظارت بر کتاب بزرگسالان با حضور 
آقای شجاعی برگزار شود اما به علت این که ایشان 
در سفر کربلا هستند و دو هفته دیگر بازمی گردند، 

این جلسه به تعویق افتاد.

اخبــــار

تا دو ســال گذشته هنرهای نمایشی در کشور شرایط خوبی نداشت و امروز هم 
با وجود بهبود شرایط با ایده آل هنرمندان تئاتر فاصله زیادی دارد، اتفاقی که به 
گفته مدیرکل هنرهای نمایشــی کاظم نظری با تدوین سند ملی تئاتر قابل حل 
اســت. تئاتر به عنوان هنر مادر در زمینه هنرهای نمایشی معرفی می شود،  فارغ از 
این امروز سینما،  تلویزیون و به طورکلی هر مدیومی که با بازیگری، کارگردانی و 
نویسندگی سر و کار دارد نیروی انسانی خود را از تئاتر تامین می کند. نمونه اش 
نمایش »لانچر5« که نمایشــی موفــق در تئاتر بود و بعــد از آن تیم تولیدش 
باعث تولید چند ســریال در شبکه نمایش خانگی شــدند و بازیگرانش در چند 
پروژه ســینمایی نقش آفرینی کردند. اما همین تئاتر به جهت حمایت و شرایط 
هنرمندانش وضعیت خوبی ندارد، تدوین ســند ملی تئاتر کشور در ابتدای دولت 
سیزدهم شروع شد تا همین مشکلات را حل و فصل کند، سندی که برای ایجاد 

تحول در تئاتر نوشته شد.
حالا امروز هنرمندان بســیاری در انتظار روند تصویب ســند ملی تئاتر برای به 
ســامان رسیدن این هنر نمایشی هستند، در همین زمینه فارس  گفت وگویی با 

کاظم نظری، مدیرکل هنرهای نمایشی داشته است.
***

* تدوین سند ملی تئاتر کشور در چه مرحله ای است و چه زمانی تا 
پایان فرآیند تصویب آن باقی مانده است؟

مرحله اول تدوین ســند تئاتر یعنی مشخص شــدن چارچوب و موضوعات آن در 
بخش های مختلف انجام شده و ما منتظر مرحله بعدی آن هستیم چراکه سه مرحله 
برای کار درنظر گرفته شــده و طراحی کردیم. مرحله اول که در اداره کل هنرهای 
نمایشی انجام شده و در مرحله  دوم این سند به نخبگانی که در حوزه  تئاتر هستند 
تحویل داده می شــود تا آن را مورد ارزیابی قرار دهند، به همین منظور ما 6 نفر را 
به وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامی معرفی کردیم تا احکامشان صادر شده و مرحله 
بعدی هم انجام شود،  بعد از آن هم سند برای عموم هنرمندان تئاتر در دسترس قرار 
می گیرد، این مرحله  نهایی است که بیشتر به منظور اطلاع رسانی انجام می شود و اگر 
نظری هم از سمت هنرمندان باشد قطعا اعمال خواهیم کرد. بعد از پایان این مرحله 
سند به شورای عالی هنر ارسال شده و اگر این شورا سند ملی تئاتر را تصویب کند 

آن را برای تصویب به شورای عالی انقلاب فرهنگی تحویل می دهیم.

* تدوین این ســند چه هدفی دارد و قرار است چه مشکلی را از 
تئاتر کشور حل کند؟

ســند ملی تئاتر چشم انداز بیست ساله ای اســت برای تئاتر کشور و دستگاه های 
مختلف را مجاب می کند که در حوزه  تئاتر سرمایه گذاری کنند و نکته مهم تر اینکه 
ببینید به هر حال اداره کل هنرهای نمایشی بیش از 40 هزار عضو در استان های 
مختلف کشــور دارد و وظیفه اداره کل ساماندهی تمامی هنرمندانی است که کار 
تئاتر انجام می دهند،  اداره کل هم به صورت سازمانی توانایی رسیدگی به همه این 

امورات را ندارد مگر اینکه تبدیل به یک سازمان بزرگ تر تبدیل شود.

* سازمانی مثل سازمان سینمایی را مدنظر دارید؟
اداره کل تئاتر به جهت شــباهات چیزی شبیه سازمان تامین اجتماعی که تعداد 
زیادی نیروی انسانی را تامین می کند و یا سازمان صداوسیما است که در تمامی 
استان ها نیرو داشته و وظیفه تامین آن ها را برعهده دارد، حتی سازمان سینمایی 
هم خیلی تعریف حمایتی از هنرمندانش در سراســر کشــور و در اســتان های 

مختلف ندارد چراکه سینما در تهران متمرکز شده و از پایتخت مدیریت می شود 
و نیازی به حمایت استانی در آن وجود ندارد.

برای مثال ما انجمن های نمایشــی ای که در سراســر کشــور داریم که فعالیت 
می کنند و وظیفه حمایت از تئاتر اســتان ها را بر عهده دارند، سازمان سینمایی 
در شــکل آماتوری آن، انجمن سینمای جوانان را داشته که با وظیفه آموزش و 
تولید آماتوری فعالیت می کند، اما ما به صورت حرفه ای داریم در استان ها و حتی 
شهرستان ها کار می کنیم. یعنی در استانی مثل مشهد یا تبریز هنرمندانی داریم 
که در  آن استان چیزی از هنرمندان تهران کم ندارند، در هر استان مثل پایتخت 
نمایش تولید و اجرا می کنند وحتی بعضی اوقات می بینیم که از خود هنرمندان 

تهرانی هم خیلی حرفه ای تر و خلاقانه تر کار می کنند.

* همه نکاتی که می فرمایید درست است، اما تغییر ساختار دقیقا چه 
کمکی می کند؟ آیا فقط با تغییر ساختار اداری مشکلات حل می شود؟

ما ذینفان بســیاری را در سراســر کشــور داریم و بیش از چهل هــزار نفر در 
گستردگی بالا در استان های مختلف حضور دارند که باید به آنها امکانات بدهیم، 
این افراد فعالیت های بسیاری را هم انجام داده و در حال تولید نمایش هستند و 
به هر حال همه این امورات باید رسیدگی شود، خب این همه فعالیت و رسیدگی 
در ایــن ابعاد و با توجه به برنامه هایی که برای تئاتر کشــور داریم باید گفت که 
تمامی این ها به اندازه  ظرفیت یک اداره کل نیســت،  اداره کل هر ســال مثلا با 
یک تا ســه میلیارد تومان کمک وزیر محترم رو به رو است که علاوه بر بودجه به 

تئاتر کمک کند اما در نهایت نتیجه  آن شرایط مطلوبی نخواهد بود.

* در فرآیند تصویب این ســند اگر خواهید از دلایل اهمیت تئاتر 
بگویید، مهم ترین آن را چه چیزی می دانید؟

بــه هر حال تئاتر هنر مادر در میان هنر های نمایشــی اســت که هنرمندان آن 
در عرصه هــای دیگــر نقش آفرینی می کنند، به هر حال تئاتــر در حال حاضر به 
سینمای این کشور کمک می کند، به تلویزیون این کشور کمک می کند و اگر ما 
می گوییم که این دو تا بخش ضعیف است، به دلیل ضعف در حمایت از هنرمندان 
تئاتری اســت، اگر فیلمنامه ضعیف اســت به این دلیل است ما در حوزه  ادبیات 
نمایشــی ضعیف هستیم. اگر می خواهیم در سینما و تلویزیون هم رشد کنیم راه 
ســرمایه گزاری در آن از تئاتر اســت؛ ما هر چقدر این بخش را تقویت کنیم، چه 
در کارگردانی، چه در بازیگری و  چه در نویســنده های تئاتر، قطعا این رشــد به 
دیگر هنرها هم صادر شده و تاثیرش را در سینما و تلویزیون نیز خواهد گذاشت.

* حجم کاری خود تئاتر هم نیاز به حمایت بیشــتری دارد؟ یا اگر 
بخواهم بهتر بگویم،  خود تئاتر نمی تواند خودش را مدیریت کند؟

نیاز به یک حمایت جدی در تئاتر اســت، به هرحال بعد از گذشــت 43 سال از 
این انقلاب شــما نگاه کنید حوزه  هنرهای نمایشی حتی با دو سال قبل خودش 
متفاوت اســت، 2 یا 3 سال پیش به هر حال درخواست کننده  حوزه  اجرای تاتر 
محدود بودند اما الان آنقدر در تهران و شهرســتان ها  افزایش پیدا کرده اســت 
که ما دیگر نمی تونیم پاســخگوی آن باشیم چراکه امکانات زیرساختی برای آن 

نداریم چه در شهرستان ها و چه حتی در تهران با کمبود انکانات مواجهیم.

* یعنی به جهت ســالن هم در پایتخت و شهرستان ها با مشکل رو 
به  رو هستیم؟

ما اگر الان بخواهیم به گروه های نمایشــی امکانات بیشــتری برای اجرا بدهیم 
کجا را داریم؟ چند ســالن خصوصی داریم که سالن های خصوصی هم 2 خانه و 
2 اتاق را یکی کردند تا تبدیل به یک ســالن نمایش شــود، آیا این شرایط برای 

اجراها پاسخگو است؟

* نکته ای که من متوجه شــدم این اســت که شما به دنبال معاونت 
هنرهای نمایشی در ارشاد هستید، درست است یا ایده دیگری دارید؟
بله دنبال همین اتفاق هســتیم این سند می خواهد بیان کند که حجم کار اداره 
کل هنرهای نمایشی چقدر است و در این حجم کار و با تعداد ذینفعان و برنامه ها 
و اقدامات موجود برای آن ها چه چیزی اســت تا بیان کند که این شــرایط و با 
ایــن برنامه ها، اقدامات تئاتر در ظرف یک اداره کل نمی گنجد. در این راه هم به 
معاونت هنرهای نمایشی و یا یک سازمان یا بنیاد ملی تئاتر ایران فکر می کنیم. 
تا تئاتر تشکیلاتی باشد که بتواند جوابگو نیازهای تئاتر باشد. واقعا شما نمی دانید 

ما چقدر تحت فشار روانی برای اداره تئاتر هستیم.

* فکر می کنم به لحاظ بودجه هم مشکل را حل کند.
بله قطعا،  ببینید من الان  مثلا میخواهم یک نمایش با کیفیت بســازم که بتواند 
ارزش های انقلاب اســلامی را مطرح کند، خب من بودجــه این کار را در اختیار 
ندارم. کل بودجه  تئاتر این کشــور 2۷ میلیارد تومان است، در حالی که یک اجرا 
در تالار وحدت هزینه زیادی دارد برای مثال »کلنل« که در تالار وحدت اجرا شد 
۱۸ میلیارد هزینه داشــته است. همین کار آقای پارسایی )هفت خوان اسفندیار( 
30 میلیارد فقط هزینه  تولید آن شــده است، حالا به تبلیغات و مسایل دیگر آن 

کاری ندارم، پول همین یک کار چند برابر بودجه  تولید تئاتر این کشور است؟

* قطعا با همین بودجه چند نمایش را می توان روی صحنه برد.
مــن اگــر من این پول را داشــتم قطعا در شهرســتان ها بــالای ۱0 تا ۱5 کار 
می توانستیم تولید کنیم که اثربخش هم باشد، یعنی الان اثراتش را ببینیم. ولی 
آن کار که با این بودجه اجرا شــد، اثر بخشــی اش کجاست؟ با این سند مشکل 
بودجه تئاتر هم حل خواهد شد، امیدواریم زودتر این سند مصوب شده و شورای 
عالی انقلاب فرهنگی برســد، آقای وزیر هم خیلی پیگیرند که این مساله زودتر 
به سرانجام برســد. خب بحث های شــورای نظارت داخل این سند وجود دارد، 
رســیدگی به مسایل تماشاخانه ها در این ســند پیش بینی شده است. همچنین 
تلاش کردیم تا بحث های پیشــرفت و آینده نگری در حوزه  هنرهای نمایشی تو 
این سند دیده بشــود، از موزه گرفته تا کتابخانه های تخصصی هنرهای نمایشی 
همه پیش بینی شده تا به پیشــرفت تئاتر نیز فکر کرده باشیم. مسائل آموزشی 

تئاتر نیز یکی دیگر از موارد بسیار مهم این سند خواهد بود.

* اطلاع رسانی در رابطه با محتوای این سند چه زمانی انجام خواهد شد؟
در تصویب مســائل و مشخص شدن آنها که به نتیجه برسیم، قطعا گزیده های از 
این سند را به رسانه ها خواهیم داد برای اینکه انتشار داده شود و نظر اهالی هنر 

را هم در رابطه با آن داشته باشیم.

* در رابطه با شــش نفری که به عنوان نخبگان تئاتر معرفی کردید 
توضیح بدهید.

هنوز اســامی این افراد به تایید نهایی نرسیده اما تلاش کردیم تا در این افراد از 
همه طیف ها افرادی را داشــته باشیم، همه این افراد نماینده یک طیف هستند، 
از افراد دانشــگاهی گرفته تا کارگردانان و اساتید ادبیات نمایشی تا این سند از 

تمامی جهات بررسی شود.

* به نظر شــما امروز حال هنرهای نمایشی کشور خوب است؟ به هر 
حال تئاتر در ابعاد مختلف از تعداد مخاطب تا اجراها تغییر کرده است.
زمانی که من مســولیت اداره کل هنرهای نمایشــی را گرفتم تئاتر که به دلیل 
کرونــا اجرا نمی رفت، بعد از تمام تلاش هایی هم کــه انجام دادیم تا تئاتر رونق 

پیدا کند، اغتشاشات سال گذشته اتفاق افتاد و رونق تئاتر دچار یک وقفه شد.
شــکر خدا الان رونق به ســالن های تئار بازگشته اســت. به هر حال باید برای 
محتوای آثار نمایشــی،  اجراها و کیفی ســازی اجراها برنامه ریزی کنیم و الان 

موضوعات ما به این سطح تغییر کرده است.
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مدیرکلهنرهاینمایشی:

اداره کل هنرهای نمایشی باید به سازمانی شبیه صدا وسیما تبدیل شود

وضعیتصدورمجوز
مجموعهشعرجدیدشفیعیکدکنی

مجموعه شــعر »نامه ای به آسمان« محمدرضا شــفیعی کدکنی هنوز موفق به 
دریافت مجوز نشــر نشده است. مدیرکل دفتر توسعه کتاب و کتابخوانی وزارت 

ارشاد می گوید جلسه هیأت نظارت برای بررسی این کتاب برگزار می شود.
محمدعلی مرادیان، مدیرکل دفتر توســعه کتــاب و کتابخوانی وزارت فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی درباره وضعیت صدور مجوز مجموعه شعر جدید محمدرضا 
شفیعی کدکنی _ شاعر، نویسنده و استاد زبان و ادبیات فارسی _ گفت: نکته ای 
راجع به کتــاب نداریم؛ منتها کتاب دارد خوانده می شــود. به چند نفر از اهالی 
شعر نیز کتاب را داده ایم تا بخوانند و نظرشان را بگویند. ان شاءالله درباره کتاب 

تصمیم گیری شود. به صورت کلی کتاب در فرایند صدور مجوز است.
او دربــاره تأخیر در بررســی این کتاب نیز خاطرنشــان کرد: مــا تغییراتی در 
گروه شــعر داشــتیم و به همین دلیل فرایند صدور مجوز زمان بر شــده است. 
فردا )سه شــنبه، 2۸ آذر( درباره این کتاب در جلسه شــورای نظارت بر کتاب 
بزرگسالان تصمیم گیری می شــود؛ برای این که شأن استاد شفیعی حفظ شود، 
هفته گذشته کتاب برای اعضای هیأت نظارت ارسال شده و آن ها دارند کتاب را 
بررسی می کنند تا فردا درباره کتاب جمع بندی شود. درباره کتاب های ویژه نظر 

هیأت نظارت را اخذ می کنیم تا کار اتقان بیشتری داشته باشد.
مرادیان در بخش دیگری از ســخنان خود یادآور شــد: سالانه ۱20 هزار عنوان 
کتاب به اداره کتاب می آید، به خاطر همین سعی کردیم به فرایند صدور مجوز 
سرعت بخشــی کنیم اما رســیدن به یک توازن، زمان بر  خواهد بود. در سه ماه 
حضورم در دفتر توســعه کتاب و کتابخوانی،  با افزودن کارشناسان متبحر سعی 
کردیم کار صدور مجوز را ســرعت ببخشیم. »زمزمه ها«، »شبخوانی«، »از زبان 
برگ«، »در کوچه باغ های نشابور«، »بوی جوی مولیان«، »از بودن و سرودن«، » 
مثل درخت در شب باران«، »هزارهٔ دوم آهوی کوهی« و »طفلی به نام شادی« 

دیگر مجموعه شعرهای شفیعی کدکنی هستند.

آگهی مزایده عمومی 
)واگذاری منافع از طریق عقد اجاره 22 باب تجاری واقع در شهریار امیریه (

)ضلع شرقی استادیوم ورزشی شهید نفر(

ت دوم
نوب

شهرداری شهریار در نظر دارد به استناد مجوز شماره 1۲۲8 مورخ 140۲/8/۲۲ شورای اسلامی شهر شهریار، در خصوص واگذاری منافع از طریق عقد اجاره ۲۲ 
باب تجاری واقع در شهریار امیریه ضلع شرقی استادیوم ورزشی شهید نفر از طریق مزایده عمومی به شماره مزایده ۵00۲0۹۳8۹٧0000۳۶ با جزئیات مندرج 
در اسناد مزایده ، با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( ، اقدام نماید. لذا از متقاضیان دعوت بعمل می آید جهت دریافت اسناد مزایده به 

شرح جدول ذیل به درگاه سامانه تدارک الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند. 
لیست موضوع های مزایده به شرح جدول ذیل میباشد:

1 (  برای هر یک از مغازه ها ، مزایده بصورت مجزا برگزار میگردد. مساحت هر مغازه تقریبا 1۵/40 متر مربع میباشد.
۲( واریز مبلغ سپرده شرکت در مزایده برای هر یک از مغازه ها ۲0/000/000 ریال می باشد. )سپرده بصورت واریز نقدی به حساب سپرده اشخاص شهرداری 

و یا ضمانت نامه بانکی(
۳(  سپرده نفرات اول و دوم مزایده تا زمان انجام معامله و قرارداد مسترد نخواهد شد. 

4 ( شهرداری در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.  
۵(  هزینه درج آگهی و کارشناسی صورت گرفته به عهده برندگان مزایده می باشد.  
۶(  سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به واگذاری در اسناد مزایده درج گردیده است. 

۶( تاریخ نمایش در سامانه : مورخ 140۲/۹/۲۲ لغایت ساعت 1۳:00 مورخ 140۲/10/11 . 
٧( مهلت دریافت اسناد مزایده از تاریخ نمایش در سامانه تا ساعت 1۳:00 تاریخ 140۲/۹/۳0 از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت.

8( مهلت ارائه پیشنهادات از تاریخ : 140۲/۹/۲۲ ساعت 1۳:00 تا تاریخ : 140۲/10/10 ساعت 1۳:00 )در سامانه ستاد( ۹( زمان بازگشایی پیشنهادات : ساعت 
14:۳0 مورخ 140۲/10/11 . 

10( زمان اعلام برنده : تاریخ : 140۲/10/11 ساعت 1۵:00 .
علی ملکی - شهردار شهریار

مبلغ سپرده شرکت در مزایده )ریال(قیمت پایه کارشناسی سالانه )ریال(شماره مورد اجاره  موضوع مزایده / اجارهردیف

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳۱  واحد تجاری شماره یک۱

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳2  واحد تجاری شماره 22

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳۳  واحد تجاری شماره ۳۳

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳۴  واحد تجاری شماره ۴۴

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳۵  واحد تجاری شماره ۵۵

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳۶  واحد تجاری شماره ۶۶

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳٧  واحد تجاری شماره ٧٧

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳۹  واحد تجاری شماره ٨٨

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴۱  واحد تجاری شماره ۹۹

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴2  واحد تجاری شماره ۱۰۱۰

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴۳  واحد تجاری شماره ۱۱۱۱

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴۴  واحد تجاری شماره ۱2۱2

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴۵  واحد تجاری شماره ۱۳۱۳

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴۶  واحد تجاری شماره ۱۴۱۴

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴٧  واحد تجاری شماره ۱۵۱۵

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۳٨  واحد تجاری شماره ۱۶۱۶

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴۰  واحد تجاری شماره ۱٧۱٧

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴٨  واحد تجاری شماره ۱٨۱٨

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۴۹  واحد تجاری شماره ۱۹۱۹

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۵۰  واحد تجاری شماره 2۰2۰

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۵۱  واحد تجاری شماره 2۱2۱

222/۰۰۰/۰۰۰2۰/۰۰۰/۰۰۰ ۵۱۰2۰۹۳٨۹٧۰۰۰۱۵2  واحد تجاری شماره 2222

نوبت اول 140۲/۹/۲1 ، نوبت دوم 140۲/۹/۲8


